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Møte i semesterutvalget for bachelorprogrammet i tannpleie 

 

Dato:   16.04.2024  

Varighet:  Kl. 14:30 – 16:00 

Sted:   Møterom 103, Faculty Club 

Møteleder:  Semesterutvalgsleder Anne Eikeland  

Til stede:  Anne Rønneberg, Trude M. Haug, Heidi Karlstad, Vicky Lam, Vilte Gintvainyte, Tamara 

Taszity 

Forfall: Tone Røtnes 

Sekretær:  Studiekonsulent Nina M. Soelberg Johnsen 

 

 

1. Godkjenning av innkalling. Tillegg til eventuelt. 

Godkjent. Vilte Gintvainyte møtte for første gang i semesterutvalget som vararepresentant i 

andre studieår. Hun ble ønsket velkommen, og Anne Eikeland understreket at studentenes 

stemme er viktig.  

Ingen saker til eventuelt. 

 

2. Oppfølgingssaker fra forrige møte 

Ingen saker 

 

3. Kort rapport fra studentrepresentantene på 6. semester, 4. semester og 2. semester 

6. semester (v/Tamara Taszity) 

Det går bra med kullet. To eksamener er gjennomført. Stor forskjell på sensorveiledningene 

som publiseres – fra pedodonti var den utfyllende, mens fra periodonti og protetikk var den 

veldig kort, og studentene synes ikke den gir læringsutbytte. Anne Rønneberg sa at 

erfaringen er at mange studenter pugger sensorveiledningen før neste eksamen; dette er det 

lite læring i. Dermed blir ofte veiledningene nå mer stikkordspreget med informasjon om 

hvor i pensum man kan lese mer om temaet og finne svar. Kullet har fått god informasjon om 

klinisk eksamen, men mange er usikre mht evalueringskriteriene. Heidi Karlstad sørger for at 

dette blir utdypet på klinikken. 

 

4. semester (v/Vilte Gintvainyte) 

Her går det også greit. Det er mange innleveringer av arbeidskrav på en gang. Dette ble tatt 

opp på midtsemesterevalueringen, og er fulgt opp. Noen justeringer er gjort.  

 

2. semester (v/Vicky Lam) 

Det er færre studenter på kullet nå. Det gjør at de blir bedre kjent og at det blir roligere. De 

støtter hverandre i slitsomme perioder. Gruppeinndelingen på klinikken føles noe urettferdig 

i forhold til at noen veiledere er nøye med etterveiledning, og da må andre grupper vente. 

Etterveiledningen føles ikke bestandig like nyttig. Heidi Karlstad gir tilbakemelding til 

klinikken. Usikkerhet mht antall forsøk på eksamen hvis man har levert gyldig sykemelding. 

Nina M. S. Johnsen sa at gyldig fravær betyr at man ikke har brukt et forsøk, men det er 

fortsatt bare to muligheter til å gå opp til eksamen i løpet av semesteret. Hun oppfordret 
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videre studentene til å bruke nettsidene for informasjon om regelverk og rutiner. Mange fra 

kullet har søkt om å bli mentorer for førsteårsstudentene som starter til høsten. 

 

 

4. Kort rapport fra representantene ved IKO og IOB 

IKO v/Anne Rønneberg. Det er mulig at temauken i pedodonti blir endret. Ikke noe konkret 

informasjon om dette foreløpig. 

 

IOB v/Trude M. Haug. Omleggingen av timeplanen med nå 3 timer undervisning etter 

hverandre blir mye. Er meldt, og man ser på løsninger innenfor rammene som gjelder nå. 

Det er dessverre fortsatt forstyrringer i undervisningen fra enkelte studenter i 2. semester. 

Mange kommer for sent, og enkelte virker lite engasjerte i timene. Kullet er veldig todelt, og 

dette ødelegger for de som er interesserte og vil følge med. 

Dette ble tatt opp på midtsemesterevalueringen med kullet, Qalbi Khan var tydelig da. 

Likevel virker det ikke som om det har hjulpet. Forelesere blir irriterte og merker at de blir 

mindre inspirert. De ønsker å kunne låse døra etter f.eks. 10 minutter og føre fravær for de 

som ikke er til stede innen dette. Vicky Lam tror at det fortsetter så lenge de det gjelder 

merker at atferden ikke får konsekvenser. Som kullkontakt skal imidlertid ikke hun være 

ansvarlig for å håndtere dette. Anne Eikeland sa at det vil bli satt opp et møte med kullet. 

Lærerne må kunne identifisere studentene, få i stand en dialog og evt. gi varsler. Bør være et 

element i skikkethetsvurderingen.  

 

 

5. Undervisning i vårsemesteret 

 

a) Klinikk alle kull, status pr d.d. 

Heidi Karlstad orienterte.  

2. semester er godt i gang med pasientbehandling. De jobber som clinical partners ut 

semesteret. Krevende med takstene. Veilederne melder at kullet trives.  

4. semester er også fint i rute. A-senteret ble avlyst for en gruppe, men de får ny tid 

sammen med en av de andre gruppene. Det er mye å lære, men det fungerer bra. De er 

flinke til å skaffe pasienter.  

Anne Eikeland fortalte at i barneklinikken presenterer studentene case for hverandre i 

førveiledningen. Det har fungert godt. I gerodontologi / praksis på Cathinka Guldberg har 

de fått vitenskapelige artikler som skal leses og diskuteres. Det er en fin øvelse før 

eksamen i 5. semester samt bacheloroppgaven. 

6. semester går det også bra med. De holder på med klinikk til 1. uke i juni. De skal 

gjennomgå periobehandlingsrutinene.  

 

b) Teoretisk undervisning 

Ikke noe å kommentere her, følger timeplanen. Ingen større utfordringer annet enn 

forstyrrelsene nevnt i sak 4. 
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c) Undervisningsprosjekt med LDH, videreført 

Prosjektet startet i fjor - 2. semester ved bachelor i sykepleie fikk undervisning i oral 

helse av 4. semester ved bachelor i tannpleie, som et arbeidskrav i pedagogikk. Dette var 

veldig vellykket og relevant. Fase 2 skal etter hvert implementeres. Da skal 

sykepleierstudentene også undervise tannpleierstudentene.  

  

d) Utveksling vår-24 

Dette semesteret har bachelorprogrammet hatt 3 innreisende utvekslingsstudenter i 4 

uker, 2 fra København og 1 fra Edinburgh. Oppstarten var felles med 

tannlegestudentene. Det ble litt lang intro, men alle var veldig fornøyde med oppholdet. 

For første gang har bachelorprogrammet hatt 1 utreisende student til Edinburgh. 

Studenten var svært fornøyd og fikk sett avanserte kasus.  

 

e) Praksis 4. sem. i DOT 

Praksis starter i uke 18. Læreplanene er sendt og veilederne er klare. Det legges opp til 

stort klinisk fokus. Anne Eikeland etterlyser i tillegg mer utadrettet arbeid i 

praksisperioden. 

 

 

6. Studentsaker 

 

a)    Status alle tre kull. 

Nina M. S. Johnsen redegjorde. Per nå er kullene på hhv. 19 (2. semester), 21 (4. 

semester) og 14 studenter (6. semester). Fra august 2024 er det 5 studenter som kan 

gjeninntre etter permisjon i 1. semester og 1 som kan gjeninntre i 3. semester. 

Tilbakemelding om gjeninntreden skal gis senest 1. juni.  

 

b)   Kort oppsummering av midtsemesterevaluering for 2. sem. og 4. sem. 

2. semester er redegjort for under sak 4, det er forstyrrelsene i kullet som har størst 

fokus her.  

4. semester har oppgaveinnleveringer mens de er ute i praksis, men det er fordi tema er 

knyttet til praksisoppholdet. Omfanget bør være overkommelig, og studiefridagen kan 

brukes. Studentene hadde mange tilbakemeldinger om seminarrom 212. Rommet 

oppleves dårlig å undervise i pga akustikken og bakgrunnsstøy, problematisk både for 

studenter og lærere. Flere opplever hodepine når de har vært i rommet i lengre tid. 

Avdeling for tannpleievitenskap skal følge opp erfaringene med rommet hittil overfor 

ledelsen.  

        

 

7. Korte orienteringssaker 

 

a) Møter og nettverk 

i) Fagledermøter IKO 
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Tone Røtnes deltar på disse møtene som har overordnet fokus. Temaer den seneste 

tiden har vært arbeidslivsundersøkelsen ARK, timeplanrevisjonen, optimalisering av 

klinikkdriften og nye undervisningsformer.  

        ii)  Klinikkledermøter IKO 

Tone Røtnes deltar også her. Handler om driften og diverse avklaringer i forhold til 

denne. 

 

iii)  Interne lærermøter 

       Møter avholdes hyppigere enn tidligere. Onsdag er fast møtedag. 

 

iv)   Møte i nasjonal arbeidsgruppe for praksisstudier i odontologiske fag 

Anne Eikeland deltar. Gruppen møtes 2-3 ganger pr. år, tannteknikerne er også med 

her. OsloMet ønsker å legge ned tannteknikerutdanningen ved lærestedet, men de 

odontlogiske lærestedene mener at den må opprettholdes som nå. Brev fra 

arbeidsgruppen er sendt til OsloMet. 

 

v)   Digitalt møte; felles ledermøte for bachelorprogrammene i tannpleie UiO, UiT, UiB, 

HINN 

 Felles problemstillinger diskutert på møtet. 

 

vi)  Veilederseminar for praksisveiledere og studenter i DOT gjennomføres 07.05. 

I år skal studentene delta på veilederseminaret. Det blir på zoom, men det savnes å 

ha fysisk møte. Skikkethet, formativ veiledning og faglig innslag fra pedodonti om 

mineraliseringsforstyrrelser blir hovedtemaer.  

       

b) Timeplaner høst-24 

Forslag er nå ute på høring hos faglederne. Lange dager med teori er en utfordring. 

 

c) Seminarrom 212 

Jf. kommentarer i sak 6b.  

d) Oppgaveinnleveringer og arbeidskrav ved studieprogrammet 

Tatt opp under sak 3 og 6b. Noen mindre justeringer, men hovedtrekkene kommer nok 

til å være som nå inntil videre. 

 

e) Nordplusmøte og lærerutveksling 

Fysisk Nordplusmøte har vært avholdt ved OD. Det er klart ønskelig å fortsette å tilby 

utveksling. Under utveksling lærer man ikke det samme som hjemme, men noe annet – 

det er like verdifullt. Det er vanskelig å forlenge utvekslingsperioden ut over 4 uker. Heidi 

Karlstad skal til København i juni og se på erfaringer med OSCE-eksamen. 

 

f) Saker behandlet i PSS 

Det har vært avholdt to møter våren 2024. Ansvaret for fraværsregistrering trenger å 

tydeliggjøres. Flere ønsker å innføre digital oppmøteregistrering, men dette kan komme i 

konflikt med GDPR. Masterprogram i biomaterialer skal innføres fra 2025. 
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Tannpleierutdanningen kan dra nytte av erfaringene herfra i forhold til planene om 

masterstudie i tannpleie som har ligget på is en periode. Studiebarometeret har lav 

svarprosent, men hovedinntrykket er at studentene bruker mye tid og legger ned stor 

egeninnsats i studiene. Formuleringene i undersøkelsen har begrenset verdi for 

profesjonsstudiene. Det er spilt inn til NOKUT, men det har ikke skjedd noen endringer.  

I Utdanningskomiteen har det vært drøftinger om KI, men lite konkret. Man ser det litt 

an, i og med at det alt i alt er få fuskesaker ved UiO. 


